连录沂(Ken L. K. Lin)

埃克森美孚中国区法规事务总经理



连录沂先生毕业于香港大学,获得工业工程学士学位。同时,他还在香港科技大学获得工商管理硕士学位。

连先生于 1994 年加入香港埃克森化工公司, 在 1994-2007 年期间,他在埃克森美 孚化工中国和亚太区的不同部门担任过销售、市场、物流、项目策划等多个职位。

2008 年,连先生被委任为亚太区薄膜业务的市场和销售经理。之后,他被调到埃克森美孚化工公司位于新加坡的地区总部,担任聚烯烃业务亚太区供应链经理的职位。

2012 年,连先生被委派到福建联合石油化工有限公司,担任副总经理职位,负责合营公司产品的销售,该公司为埃克森美孚与沙特阿美、中石化、福建炼化的合资公司。

2017年4月,连先生开始担任埃克森美孚中国区法规事务总经理。

Ken graduated from Hong Kong University with a Bachelor degree in Industrial Engineering. He also holds a Master of Business Administration degree from the Hong Kong University of Science and Technology.

Ken joined Exxon Chemical Hong Kong in 1994. Between 1994 and 2007, Ken held various positions in Sales and Marketing, Logistics, Project planning for the ExxonMobil Chemical Business in China and Asia Pacific region.

In 2008, Ken was appointed as the Asia Pacific Sales and Marketing Manager for the Films Business Unit followed by a transfer to the ExxonMobil Chemical Singapore Regional Office assuming the role of Asia Pacific Supply Chain Manager for the Polyolefin Business Unit.

In 2012, Ken was seconded to Fujian Refining & Petrochemical Company limited, a joint venture between ExxonMobil, Saudi Aramco, Sinopec and Fujian Government and was appointed as the Deputy General Manager responsible for the sales of the Joint Venture's product portfolio.

In April 2017, Ken was appointed to his current position of General Manager, China Regulatory Affairs.